
POSTPENSJONISTENE
IROMERIKE/GLAMDAL

PROTOKOLL FRA ARSM0TE TIRSDAG 8. MARS 2011 KL. 12.00, PA SANNGRUND
KAFE.

Tilstede: 42 medlemmer

Sakliste: 1. Apning/konstituering
2. Arsberetning2010
3. Regnskap 2010
4. Budsjett2011
5. Vedtekter/ medlemskontigent
6. Innkomne forslag
7. Valg

Vi starlet m0te som vanlig med rundstykker og kaffe og allsang ledet av "Hurragutta Falk" med
Svend Kristiansen pa trekkspill.

Sak 1 Leder Jan I var Tomter apnet arsm0le med a 0nske alle hjerteig velkommen.
Vi mintes de som var gall bort siden forrige arsm0te, med ett minutts stillhet.
Innkallingen til arsm0te ble godkjent.
Arne Braten ble valgt til m0teleder og Harald T0rbakken referent.
Erna Frantzen og Jostein 0ien ble valgt til a underskrive protokollen.

Sak 2. Arsberetning 2010 enslemmig godkjent

Sak 3. Regnskap 2010 enstemmig godkjent. Revisor Malfrid Leere Andersen leste en
positiv revisjonsberetning.

Sak 4. Budsjett 2011 enstemmig godkjent.

Sak 5. Intel.

Sak 6. La fram slyrets arbeidsprogram for 2011:
I tillegg til a organisere ordinaere medlemsm0ter og julebordstur 0nsker styrel a salse pa bedre
konlakl med medlemmene. Styrel fremmer dette forslag til arets arbeidprogram:
Satelittmoter
Inlensjonene med var pensjonislforening er a vasre el interesseorgan for poslpensjonister m/eklefelle
bosatt i Romerike, Odal og Sol0r. Dette er el slort omrade med ylterpunkler Flisa i nord 0sl, Hurdal i
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nordvest, Enebakk i s0r0st og Nittedal i s0rvest. I nesten alle ar er vare m0ter holdt pa Sandgrunn Kafe ved
Skarnes.
Styret f01er behov for a na flere medlemmer i omradene rundt Kongsvinger og Lillestram. Derfor vil styret
fors0ke a holde regionale minim0ter/kafem0ter i disse byene 2 ganger i aret (var og h0st). M0tene vil i i
tilfelle bli noksa enkle med fremm0te pa en kafe hvor vi blir enige om enkel bevertning. Forel0pig tillater
ikke var 0konomi a betale dette, sa det ma bli at den enkelte betaler selv.
Siden vi na er sa langt ut i 2011 vil vi ikke kunne fa til m0ter f0r til h0sten.

Egen medlemsavis
Arbeidet med dette bar dessverre tatt lang tid pga lederens familixre situasjon siste ar. Nesten alle
kretsene bar sin egen medlemsavis. Dette 0nsker vi ogsa a lage.
Innhold: m0teplan, referater, bursdager, viktige saker for var forening, referater fra m0tene, m0teinnkalling,
bursdager, innspill fra medlemmene mv.
"Avisa" b0r i utgangspunktet ikke vaere over 4 sider (brettet A4-ark). Medlemmer som bar mailadresse vil
fa den tilsendt pa mail, mens resten postlegges pa vanlig mate.
Styret bar i lengre tid arbeidet for a finne en kontorplass, fortrinnsvis i et "post" -bygg. Slike bygg er en
mangelvare i vart omrade. Vi vil vaere avhengig av et eget lite kontor med tilgang til PC og
mangfoldiggj0ring. Vi hadde hapet pa lokaler pa Robsrud. men der finnes ingen cellekontorer, bare i
fleksibelt kontorlandskap. De bar pt ingen h0velig kontorplass til oss. Den eneste muligheten er a lane lokaler
av Postpensjonistforbundet sentralt, i Frimerketjenestens lokaler i Schweigaardsgt i Oslo. Denne muligheten
ble f0rst klarlagt sist onsdag. Imidlertid er disse lokalene usikre. Forbundet antar at de kanskje innen ett ar
selv ma "ut pa byen" for a leie lokaler. Men inntil videre satser vi pa a lane lokaler der. Pa m0te fikk vi tips
om muligheter til lokale pa Raholt postkontor, dette unders0kes naermere..
Alf M Lillest01 og Jan Ivar Tomter skal vasre i redaksjonen. Vi vil fors0ke 2 utgivelser i 2011.
Inntektsmuligheter
Dagens inntekter er basert pa medlemsavgift, mindre tilskudd fra organisasjonene, loddsalg pa m0tene,
inngangspenger pa m0tene. Vi bar hittil hatt sma muligheter for a sponse medlemmene pa arrangementer, turer
mv slik som en del andre avdelinger klarer.
Styret vil unders0ke nye inntektsmuligheter enn de vi bar i dag. F01gende muligheter vil bli vurdert:

Grasrotandelen Norsk Tipping. Da ma vi registrere oss i Br0nn0ysundregisteret.
Bingoinntekter. Pa Romerike finnes bingoinstitusjoner som hvert ar deler ut deler av

overskuddet til lokale foreninger. Dette vil bli undersokt.

Enstemmig godkjent.

Sak 7. Valgkomiteens leder Ingrid Funderud la fram komiteens forslag, alle valg var enstemmige,
fMgende ble valgt:

STYRET

Leder:
Nestleder:
Sekretasr:
Kasserer:
Styremedlem:

Jan Ivar Tomter, K10fta 1 ar ikke pa valg
Anne Lise Borgersrud, Fenstad 2 ar gjenvalg
Harald T0rbakken, Skarnes 2 ar gjenvalg
Olav Holmen, S0rum 1 ar ikke pa valg
Ase Bergersen, Brandval 1 ar ikke pa valg

1. varamedlem: Arne Braten, Auli
2. varamedlem: Tove Sandmo, Hagan
3. varamedlem: Erna Frantzen, Strammen

1 ar ikke pa valg
2ar ny

2ar ny
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REVISORER

Vararevisor:

Malfrid Leere Andersen, L0renskog 2 ar gjenvalg
Jan Juland, Str0mmen 1 ar ikke pa valg
Inger E. Jtehre Martinsen, Siggerud 1 ar ikke pa valg

VALGKOMITE

Leder:
Medlem:
Medlem:

TURKOMITE

Ingrid Eikrem Funderud, S0rumsand 1 ar ikke pa valg
Inger Vandvik, Eidsvoll 1 ar ikke pa valg
Odd 0stvang, Flisa 2 ar gjenvalg

Anne Lise Borgersrud, Fenstad 1 ar
Ase Bergersen, Brandval 1 ar

Turkomiteen er ment a vaere et samarbeid med Oslo og Akershus avdeling, som en midlertidig ordning.

Jan Ivar takket Arne for vel utf0rt jobb.

Etter en pause og allsang, fortsatte vi med medlemsmete.

Aktuelle saker ved Jan Ivar:

- Brev fra Pensjonistforbundet: Avtale om forhandlinger/ dr0ftinger mellom Regjeringen og
Pensjonistenes organisasjoner.

- Det bar vaert et problem a fa registrert d0dsfall blant vare medlemmer, dette blir na registret i
Pensjonistforbundet.

- Mottatt katalog fra Pensjonistforbundet: Medlemsreiser 2011.
- Innbydelse til 20-ars jubileum Postpensjonistene i Hedmark / Oppland, pa Hamar 26.mars 2011. Fra var

avdeling deltar Jan Ivar og Arne.

F01gende aktiviteter:
Pensjonisttreff pa Lillehammer/familiedag 19. juni 2011.
Nordisk golfturnering.
Nordisk pentanqe "boulespill" turnering.
Nordisk bridgeturnering.

Dersom noen er interessert ta kontakt med Jan Ivar.

Turkomiteen orienterte:
Vi skal pr0ve a fa til en tur til den nye 0stlandsterminalen pa L0renskog i var.
Dagstur til Holmenkollen/ Opraen/ Slottet.
Tur til Tallin/ Skagen.

Dette blir videre draftet i styre/ turkomite, medlemmene blir sa orientert.

Sakene tart til etterretning

Intet under eventuelt.
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Jostein leste to dikt av Tor Haugen: Alltid uttur og Glede og et dikt av Halvor Udnesseter: Det gar en
vind. Han leste ogsa noen "smasnutter" av Heljar Mj0en-

Vi hadde aresalg som innbragte kr. 4390,-. Vi vil fa takke medlemmene for mange fine gaver.

Til middag fikk vi servert brassert elgstek og elgp01se i 10ksaus, med gr0nnsaker og mandelpoteter.
Desserten besto av fransk sjokoladekake, hjemmelaget is med basrsymfoni og kaffe.

Karin S0berg takket for maten, hun var ny pa medlemsm0te. Hun fremhevet den deilig maten og den
flinke og greie betjeningen. Hun synes det var fint a komme pa m0te og fa m0te gamle kjente og at det var
hyggelig a vasre sammen med oss.

Leder Jan I var takket for framm0te og 0nsket vel hjem.

M0tet slutt kl. 15.50.

For styret
Harald T0rbakken
sekretaer
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